
EPSU solidarity message to the workers of 
Ukraine

(8 December 2016) EPSU send solidarity greetings to its affiliated unions in Ukraine 
for the trade union march today to demand action by the government on pay, 
pensions, and social protection. EPSU note that the unions set out a range of key 
demands over the summer and while the government has conceded some points, 
notably on the minimum wage, there are still some major issues outstanding. There 
is an urgent need to address high levels of wage arrears, to improve certain pension 
rights and to prevent the destruction of the health service which is being 
undermined by job cuts, hospital closures and commercialisation.

We wish the workers of Ukraine success with their action and hope that they will 
secure important gains for working people and citizens in the Ukraine.

ЕФПОО направила послание солидарности трудящимся 
Украины

Украина

(8 декабря 2016 г.) ЕФПОО направил послание солидарности своим членским 
организациям в Украине, проводящим сегодня профсоюзный марш с 
требованиями принятия мер правительством по повышению заработной платы 
и пенсий, усилению социальной защиты. ЕФПОО отмечает, что профсоюзы 
выдвинули ряд ключевых требований еще летом, однако, основные вопросы 
остались нерешенными, в частности увеличение размера минимальной 
зарплаты. Существует острая необходимость решения проблемы высокой 
задолженности по заработной плате, осовременивания пенсий, недопущения 
разрушения системы здравоохранения через сокращение рабочих мест, 
закрытие больниц и ее коммерциализацию.

Мы желаем работникам Украины успехов в проведении их акции и надеемся, 
что они добьются улучшения положения трудящихся и граждан в Украине.
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